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ZAPISNIK IV.  SJEDNICE VIJEĆA ODSJEKA ZA PEDAGOGIJU 

4. sjednica Vijeća Odsjeka za PEDAGOGIJU Filozofskog fakulteta Sveučilišta u Splitu, u akademskoj 

godini 2017. /2018. održana je dana 16. XI. 2017. od 9 do 10 sati na adresi Poljička 35. Poziv s 

prijedlogom dnevnog reda i materijalima za sjednicu otpremljen je elektroničkom poštom 13. XI. 
2017.  

Sjednici su prisustvovali članovi Vijeća Odsjeka: izv. prof. dr. sc. Ivana Batarelo Kokić; doc. dr. sc. 

Ines Blažević; doc. dr. sc. Tonća Jukić, pročelnica; doc. dr. sc. Morana Koludrović; dr. sc. Anita 
Mandarić Vukušić, pred.; Sani Kunac asist., mr. sc. Joško Barbir, asist. te zamjenice studentskih 

predstavnica Ivana Vranješ i Natali Ban*1. Prof. dr. sc. Maja Ljubetić je opravdala svoj izostanak i 

poslala mailom komentare i prijedloge uz točku 5. Dnevnog reda.  

Na početku sjednice jednoglasno je usvojen predloženi Dnevni red. 

 

Dnevni red 

1. Ovjera Zapisnika s 1. sjednice Vijeća Odsjeka za pedagogiju u akad. god. 2017./18. 

2. Ovjera Zapisnika s virtualne 2. sjednice Vijeća Odsjeka u akad. god.  2017./18. 

3. Ovjera Zapisnika s virtualne 3. sjednice Vijeća Odsjeka u akad. god.  2017./18. 

4. Izvješće sa sastanaka pročelnika  

5. Prijedlog – delegatski sustav Fakultetskog vijeća 

6. Izmjena studijskih programa - uvođenje izbornog predmeta "Stručna praksa u 

nastavnoj bazi" 

7. Razno 

 

Ad. 1. 

Jednoglasno je usvojen Zapisnik 1. sjednice Vijeća Odsjeka za pedagogiju u akademskoj godini 

2017./2018. 

Ad. 2. 

Jednoglasno je usvojen Zapisnik 2. virtualne sjednice Vijeća Odsjeka za pedagogiju u akademskoj 
godini 2017./2018. 

 

Ad. 3. 

      

Jednoglasno je usvojen Zapisnik 3. virtualne sjednice Vijeća Odsjeka za pedagogiju u akademskoj 

godini 2017./2018. 

 

                                                
1 Došlo je do pogreške u izvješću Studentskog zbora o predstavnicima studenata Pedagogije. Predstavnice 
studenata preddiplomskog studija su Josipa Šalinović i zamjena Natali Ban, a diplomskog studija Iva Donelli i 

zamjena Ivana Vranješ.  



Ad. 4.  

 

Pročelnica doc. dr. sc. Tonća Jukić izvijestila je članove Vijeća Odsjeka za pedagogiju o temama o 
kojima je bilo riječ na sastanku pročelnika. Izvijestila je da je potrebno ažurirati englesku verziju 

Elaborata o preddiplomskom i diplomskom studiju, što se prvenstveno odnosi na prilagodbu literature. 

Potrebno je i ažurirati podatke o napredovanju nastavnika Odsjeka.  
Pročelnica je obavijestila članove Vijeća o preporuci korištenja web-a za komunikaciju sa studentima. 

Dala je obavijest i uputu svim nastavnicima Odsjeka da ubuduće (od ljetnog semestra) kada 

ispunjavaju Evidenciju nastave kod datuma kada je termin odvijanja nastave odudarao od onoga u 

rasporedu stave zvjezdicu i objašnjenje promjena.  
Pročelnica je pitala članove Vijeća o potrebi izvođenja postojećeg programa Pedagogije na engleskom 

jeziku i uvođenja nekog dodatnog programa na engleskom jeziku te je jednoglasno utvrđeno da za 

time nema potrebe.  
Razgovaralo se i o programskim sredstvima za akademsku godinu 2017./2018., pri čemu je pročelnica 

upozorila na potrebu planiranja unaprijed te je istaknula kako se na jesen planira organizacija 

konferencije u čast prof. emeritusa, dr. sc. Josipa Milata, za njegov 80. rođendan. Također je istaknula 
potrebu kontaktiranja savjetnice iz AZOO Đurđice Kaurloto zbog nastavka suradnje AZOO-a i 

Odsjeka za pedagogiju u okviru organizacije stručnog skupa na kojem bi neki članovi Odsjeka bili 

predavači. 

 

Ad. 5. 

 

Raspravljalo se o prijedlogu delegatskog sustava Fakultetskog vijeća (prijedlog kriterija upućen 
članovima Odsjeka e-mailom u prilogu poziva). Pročelnica je prije razmatranja prijedloga izvijestila o 

razlozima zbog kojih je predložen ovakav sustav (poteškoće u dosadašnjem načinu funkcioniranja, 

nedolazak nekih nastavnika na sjednice Fakultetskog vijeća i nemogućnost ostvarivanja kvoruma, 

želja da svi odsjeci budu ravnopravno zastupljeni u Fakultetskom vijeću) te su potom članovi Vijeća 
Odsjeka iznijeli svoja razmatranja oko ove točke dnevnog reda.  

Zaključci rasprave su sljedeći: prednost postojećeg sustava je u omogućavanju individualnog glasa na 

Fakultetskom vijeću, ali je nedostatak u kontinuiranom povećanju broja članova te nedostatku 
kvoruma zbog nedovoljne odgovornosti pojedinih članova Vijeća koji kontinuirano izostaju, a za to 

nisu ni na koji način sankcionirani. Odluči li se prijeći na delegatski sustav, Odsjek u načelu podržava 

prijedlog Uprave, ali predlaže i dorade prijedloga: 
- da delegat bude u znanstveno-nastavnom zvanju; 

- da se delegat bira javno; 

- da se ostavi mogućnost razrješenja s dužnosti delegata koji ne obavlja odgovorno tu dužnost i izbora 

novog delegata u takvim okolnostima; 
- da se zamjena delegate ne bira imenom i prezimenom, nego se prema potrebi opunomoćuje član/-ica 

Odsjeka (neovisno o zvanju); 

- da i centri budu zastupljeni predstavnikom i to iz redova najaktivnijeg centra/najaktivnijih centara. 
 

Ad. 6.  

Pročelnica je izvijestila o mogućnosti suradnje s kolegama iz Makedonije u okviru razvoja 

nastavničkih kompetencija u visokome školstvu. Suradnja bi se odvijala u sklopu Centra CIRCO, a 

prijedlog nastavnika iz Makedonije je da se sa suradnjom između Sveučilišta krene već u siječnju 
2018. Članovi Odsjeka izrazili su slaganje s ovim vidom suradnje. 

Zapisnik vodile Sani Kunac., asist. i pročelnica Odsjeka. 

                                                                                      Pročelnica Odsjeka za pedagogiju 

                                                                                    doc. dr. sc. Tonća Jukić 


